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Zápis z členské schůze  

 

Klub chovatelů kníračů České republiky 1927 z.s. pobočný spolek 08 
Jihomoravský, 
sobota 18. 1. 2025 v 9.30 hodin v zasedací místnosti Povodí Moravy, s.p. 

Dřevařská 932/11, 602 00  Brno 

 

Členskou schůzi svolala 16. 12. 2024 Ing. Eva Bajgarová, zastupující předsedkyni Mgr. Kláru 

Adler, e-mailem a tato schůze byla oznámena na webu Jm KCHK. 

 

Program členské schůze: 
 

1. Zahájení a hlasování o oprávněnosti svolání členské schůze 
2. Volba mandátové a návrhové komise a zjištění usnášeníschopnosti členské 

schůze 
3. Zprávy členů výboru o činnosti v roce 2024 

a. zpráva o činnosti pobočného spolku v r. 2024 – předsedkyně Mgr. Klára 

Adler  
b. zpráva o hospodaření pobočného spolku v r. 2024 – hospodářka Ing. Eva 

Bajgarová 

c. zpráva OPCH pobočného spolku v r. 2024 – OPCH Olga Dřímalová 
d. zpráva revizní komise pobočného spolku pro r. 2024 – předseda RK Libor 

Vecl 

e. zpráva o výcviku pobočného spolku v r. 2024 – výcvikářka Mgr. E. 

Ondrušová 
4. Návrhy výboru na rok 2025 

a. Klára Adler – předsedkyně pobočného spolku 
b. Eva Bajgarová – hospodářka: návrh rozpočtu 2025 (vč. odsouhlasení výše 

čl. příspěvků na r. 2026 i termínu jejich placení) 
c. Olga Dřímalová – poradkyně chovu: plánované chovatelské akce 
d. Eva Ondrušová – výcvikářka: plánované výcvikové akce 

5. Informování o situaci v KCHK 
6. Soutěž „Špicové fósáč“ 

7. Přestávka 
8. Ocenění aktivních a zasloužilých členů pobočného spolku 
9. Různé 
10. Diskuse 
11. Závěr 

 

Ad. 1 Zahájení   
  
Předsedkyně přivítala přítomné 
  
Ad. 2 Volba předsedajícího, zapisovatele, mandátové a návrhové komise a zjištění 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

2 
 

 usnášeníschopnosti členské schůze 
 

-  Předsedající – Klára Adler 
  Hlasování     pro    27          proti 0         zdržel  1 
 

-  Zapisovatel – Eva Ondrušová 
  Hlasování     pro     27         proti 0        zdržel   1 

 
-  Komise mandátová Karolina Spielmannová, Olga Dřímalová, Petr Raušer 

  Hlasování     pro     27         proti  0        zdržel   2 
 

-  Komise návrhová Jana Vyhnánková, Iveta Hladká, Kateřina Chvátalová  
   Hlasování     pro     27         proti  0        zdržel  1 

-  
-   
Podle zjištění mandátové komise, z celkového počtu 126 členů pobočného spolku (dále také 
jen p.s.) se členské schůze zúčastnilo 28    členů, to je 35,8 %. Řádně se omluvilo   24   členů. 
Dle stanov KCHK článek 7. odst. 6, je orgán schopný se usnášet při jakémkoliv počtu 
přítomných v případě, že místo, čas a program jednání orgánu byly všem členům či delegátům 
písemně oznámeny nejméně 3 týdny před konáním akce – členskou schůzi svolala Eva 
Bajgarová zastupující předsedkyni Mgr. Kláru Adler 16.12.2024 – pozvánka zaslána mailem 
(vč. data času a programu) všem členům pobočky a vyvěšena na webu – tedy schůze je 
usnášeníschopná. 
 
Náměty do diskuse se mohou týkat pouze témat, která jsou na programu této  schůze, a 
mohou být podány do konce přestávky předsedajícímu schůze 
 
Ad. 3 Zprávy členů výboru o činnosti v roce 2024: 

a. zpráva o činnosti pobočného spolku v r. 2024 předsedkyně Mgr. Klára 

Adler  
b. zpráva o hospodaření pobočného spolku v r. 2024 – hospodářka ing. Eva 

Bajgarová 
c. zpráva OPCH pobočného spolku v r. 2024 – OPCH Olga Dřímalová 

d. zpráva revizní komise pobočného spolku pro r. 2024 - předseda RK Libor 

Vecl 
e. zpráva o výcviku pobočného spolku v r. 2024 – výcvikářka Mgr. E. 

Ondrušová 

 
Ad. 4 Návrhy výboru na rok 2025 

a. Klára Adler – předsedkyně pobočného spolku - návrh na vyšší aktivitu členů 

ve spolku, na účast v orgánech spolku a pobočného spolku, účast 

předsedkyně na neformálních schůzkách předsedů poboček s předsedkyní 

KCHK v dalším roce (cílem těchto schůzek je, aby se problémy a návrhy od 

jednotlivých poboček a jejich členů dostaly k vedení klubu a také naopak, 

aby se o řešených tématech dozvěděli i členové ostatních poboček a mohli 

se podílet na jejich řešení, a vůbec i nějaké řešení navrhnout i třeba i řadoví 

členové, kteří o to projeví zájem. Pokud vyplyne z jejich podnětů potřeba 
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úpravy či změny normativů, a to i zásadnější povahy, je cílem, aby se o ní 

vedla diskuze napříč všemi pobočkami a v průběhu mnohem většího 

časového období, než tomu bylo doposud) 
 

b. Eva Bajgarová – návrh rozpočtu 2025 (vč. odsouhlasení výše čl. příspěvků 

na r. 2026 i termínu jejich placení) 

Příjmy pobočky jsou pouze z členských příspěvků, z výtěžků výstav a bonitací. 
Navrhujeme sponzorování MR kníračů ve výkonu ve výši 10 000,- Kč. Hodláme podporovat i 
jiné druhy sportů než sportovní kynologii (IGP, FH), a to pro všechny barevné a velikostní rázy. 
Proto navrhujeme případné sponzorování dalších sportovních akcí do celkové výše 30 000,- 
Kč. Součástí této podpory může být i startovné na sportovní akce, především pořádané KCHK, 
příp. ISPU. 
 Hlasování     pro    28       proti     0             zdržel   0 
 
Hodláme podporovat také chovatelské aktivity a účastníky výstav, byla vyhlášena soutěž 
„Špicové fósáč“, předpokládáme finanční odměny do celkové výše 25 000,- Kč a dále nová 
soutěž o nejlepšího knírače ve výcviku – odměny do celkové výše 25 000,- Kč 
Dále ocenění chovatelských úspěchů na evropské či světové výstavě (za známku  
„výborná“ 1 000 Kč + evropský nebo světový vítěz = bonus) 
 
 Hlasování     pro    28         proti     0            zdržel  0 
 
Dále navrhujeme příspěvky pro rok 2026: 
 

- jednorázové zápisné do klubu …….   350,- Kč   

- základní členský příspěvek ………...  500,- Kč 

- studenti, důchodci a nezaměstnaní déle jak 6 měsíců …...350,- Kč   

 

Příspěvky na konferenci byly ponechány v původní výši, tj. 200,-Kč/člen/rok 

 

 Hlasování     pro    28     proti      0            zdržel  0 
 
příspěvky pro rok 2026 budou: 

- jednorázové zápisné do klubu…….   350,- Kč   

- základní členský příspěvek………...  500,- Kč 

- studenti, důchodci a nezaměstnaní déle jak 6 měsíců …...350,- Kč   

 

Placení příspěvků pro rok 2025 bylo odsouhlaseno na čl. schůzi 20. 1. 2024: 

-  jednorázové zápisné do klubu...….   350,- Kč   

- základní členský příspěvek………...  500,- Kč 
- studenti, důchodci a nezaměstnaní déle jak 6 měsíců …...350,- Kč   

 

Dle schválené změny stanov platí od 1. 4. 2024 povinnost platit člen. příspěvky do 31. 12. 
kalendářního roku. 
 
Vznikl nedopatřením nesoulad ve stanovách – zůstalo nedopatřením původní ustanovení: 
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Článek 4.  

Ukončení členství, pozastavení členství a činnosti, přestup 

1. Členství ve spolku zaniká:  

b) nezaplacením členského příspěvku ve stanovené lhůtě do 31. ledna běžného roku, pokud 

není stanoveno jinak;  

Tento nesoulad bude řešen na celoklubové úrovni a předpokládá se stanovení povinnost platit 

čl. příspěvky do 31. 12. kalendářního roku s tím, že v případě nezaplacení do této doby bude 

k tomuto datu ukončeno členství v klubu a pro jeho obnovení by bylo nutné zaplatit znovu i 

zápisné!! 

 
Byl zřízen nový pobočkový bankovní účet u Fio banky, který je transparentní. Všechny klubové 

poplatky je nutné platit na tento nový účet 2003029254/2010 Fio banka, buď bankovním 

převodem nebo poštovní poukázkou typu „A“ (nikoliv „C“). Vždy je třeba uvést číslo variabilního 

symbolu:   

1 – členské příspěvky, zápisné 

2 – výstava 
3 – bonitace 
4 – ostatní poplatky  
Ve zprávě pro příjemce je nutné uvést jméno člena pobočky (nemusí být shodné se jménem 

plátce). 

Poplatky je možné slučovat na jeden příkaz nebo pošt. poukázku, případně je možné zaplatit 

přímo hospodářce pobočky. Pro platbu poštovní poukázkou je adresa majitele účtu, tj. KCHK 

ČR 1927 z.s , p.s. 08 Jihomoravský, Krasová 410/8, 614 00 Brno.  

Pro rok 2025, ještě platí s ohledem na výše uvedené důvody výjimka, a pokud nebude 

roční příspěvek na rok 2025 zaplacen v hotovosti nebo připsán na účet do 31. 1. 2025, 

bude ukončeno členství v klubu, přičemž pro jeho obnovení bude nutné zaplatit vedle 

členského příspěvku znovu i zápisné!! 

 

 
c. Olga Dřímalová – poradkyně chovu: plánované chovatelské akce 
  
 Propozice na akce budou na web. Stránkách + rozeslány mailem všem členům 
  
 Plánované akce na rok 2025: 

duben 2025 Den knírače – tento rok nebude s největší pravděpodobností zorganizován 

 24. 5. 2025 OKV (s ČKŠ) + bonitace MK+ SK rozhodčí Andrea Zaoralová 
 20. 9. 2025 OKV (bez ČKŠ) + bonitace MK+ SK 
 Obojí na KK Brno Královo Pole 
 
d.   Eva Ondrušová – výcvikářka: plánované výcvikové akce 
 
 5.–6. 4. 2025 MR kníračů stopařů, ZKO Záměl 

20.–22. 6. 2025 Mistrovství ́ČR KCHK a Speciální závod, Přední Kopanina, Praha 
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 ISPU MS 2025 říjen 2025 v Maďarsku 

Seminář a další akce dle možností 
Soutěž o nejlepšího knírače ve výcviku 

 
Ad. 5 Informování o situaci v KCHK – Klára Adler – KCHK vedlo v uplynulém roce 2 soudní 
spory – první soudní spor se týkal neplatnosti usnesení MSKS ve vztahu ke klubu ČKVK jako 
možnému dalšímu chovatelskému klubu velkých kníračů. V této věci došlo ke konci zimy 2024 
k posunu, kdy mimo tento soudní spor ze strany ČMKU a ze strany ISPU bylo deklarováno, že 
jediným kníračím chovatelským klubem v ČR je KCHK. ČKVK má status sportovního 
kynologického klubu. Tento soudní spor stále trvá, pokud máme aktuální informace, avšak z 
pohledu předsedkyně pobočného spolku by bylo namístě zvážit jeho ukončení, když skutečný 
důvod pro podání žaloby v mezidobí odpadl. 
Druhý soudní spor započala členka naší pobočky KCHK Mgr. Jana Krouman, která podala 
návrh na vyslovení neplatnosti usnesení konference KCHK z listopadu 2023 z důvodu, že se 
domnívá, že došlo k nesplnění či porušení zákonných ustanovení či ustanovení Stanov KCHK. 
V této věci po započetí aktivní činnosti části nově zvoleného předsednictva klubu započala 
jednání KCHK s Mgr. Krouman. Dále byly klubem postupně řešeny a vesměs vyřešeny z 
minulosti trvající právní či administrativní problémy a postupem času tak dospěl tento spor do 
fáze, že za pomocí mediátora se podařilo 19. 12. 2024 uzavřít smír a spor tímto skončit. 
Výsledkem je uzavření Dohody o spolupráci mezi KCHK a ČKVK, která je v úplném znění 
dostupná i na webu KCHK – shrnut její obsah, stěžejní body.  
 
 
 
 
Ad. 6 Soutěž „Špicové fósáč“ – Ing. Jana Vyhnánková 
 Několik našich členů se přihlásilo, účast pro tento rok není bohužel moc velká. 
Vyhodnocení a ocenění vítězů soutěže proběhne dle plánu na OKV 24. 5. 2025 v Brně Králově 
Poli  
 
  
Přestávka 
 
Ad. 7   Ocenění aktivních a zasloužilých členů 

  

V minulém roce se naši členové významného životního jubilea: 

Pan Zdeněk Procházka Doc. MVDr. DrSC. 95 let (4 000 Kč + občerstvení při návštěvě) 

Paní Jana Hlavatá Ing. 85 let (4 000 Kč), bohužel její manžel zemřel v červenci minulého roku 

- pohřební kytice (2 000 Kč) 

 

Úspěchy výcvikové: 

 

Miloš Mazálek (3 000 Kč) 

Ing. Ludmila Veselá (3 000 Kč) 

J. Sobotková – účast na Mistrovství ISPU v říjnu 2024 v Itálii (3 000 Kč) 
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Ad. 9 Různé 
 
Nový web KCHK 
Zvážení krytí větších plemen kvůli špatné prodejnosti štěňat 
Zajištění místnosti pro další schůze pobočného spolku do budoucna 
Termín členské schůze nově navržen na listopad, nebyl projevený zájem o změnu termínu 
Pobočkový web  

Ad. 10 Diskuse – p. Vyhnánek – možnosti využití pobočkového webu 

Ad. 11 Závěr – schválení usnesení 
  
Hlasování     pro    26        proti       0           zdržel    0 
(pan Mazálek a paní Durdíková odešli dříve) 
 

 
Usnesení zpracovala a přečetla členka návrhové komise Jana Vyhnánková 
  
Předsedající Klára Adler poděkovala členům za účast na schůzi, popřála jim hodně zdraví a 
úspěšný rok 2025 a schůzi ukončila. 
 
Zápis zapsala v Brně dne 18. 1. 2025 Mgr. Eva Ondrušová 
 
Zápis ověřila dne 20. 1. 2025 Mgr. Klára Adler 


